
Side 1 

 

REFERAT – BESTYRELSESMØDE 
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Deltagere 

Anette Buun Syvertsen, Benny Jepsen, Erwin Berngruber, Gert 
Nielsen, Patrick Czyz Bendsen, Ulla Køpfli, Christian Vogensen, 
Carsten Skakkebæk,  

 
 
 

 

Deltager ikke 
 
 
   Anton Posselt Sønniksen
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1. Godkendelse af referat 

Godkendt referat af d. 29. januar. 
 
 
 
 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden er godkendt. 
 
 
 
 

3. Orientering siden sidst 

a) Formanden 
 

b) Administrationen 
 

Status på medlemmer  
Status på prøvemedlemmer 
 

c) Udvalgene 
 
 

Formanden 
 

◊ Der har været afholdt endnu et møde med KiK 
vedr. problematikken omkring spilledage for at 
give Tirsdagspigerne mulighed for også at spille 
med i Seniorklubben.  
Ingen parter er interesseret i at flytte deres 
spilledag til en anden ugedag, og deres 
holdning var at det i så fald skulle være en 
bestyrelsesbeslutning.  
Det blev aftalt at bruge dette år på at 
undersøge mulighederne internt i de forskellige 
grupper og forsøge af afdække hvor stort 
behovet reelt er. 
For at integrere nye medlemmer bedre i 
klubben, blev det aftalt at nye medlemmer 
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videregives til KiK, som vil byde dem velkommen 
i deres klubber ved personlig kontakt.  
 
Patrick har en aftale med banken om et møde, 
og vender tilbage når dette har været holdt.  

 
Administrationen 

 
◊ Status på medlemmer 

Status medlemmer pr. 26.februar 2024 er: 
 

1026 fuldtidsmedlemmer 
16 prøvemedlemmer 

 
◊ Jan er i gang med overleveringsarbejdet inden han 

stopper ved udgangen af februar måned. 
 

◊ Der afholdes afskedsreception for Jan torsdag den 7. 
marts fra kl. 15 til 17.  

 

Udvalgene 
 

◊ Baneudvalget: ialt ca. 2,5 km kabler til robotterne er 
ved at blive lagt i jorden, trods den fugtige jord. 
Dette forløber planmæssigt til at være klar til 
sæsonstart.  

 
◊ Sponsorudvalget: alle aftaler er gennemgået og fordelt 

mellem udvalgsmedlemmerne. 
Den planlagte turnering MBC Championship har 
foreløbig 16 hold tilmeldt.  
Tidligere år har MBC været til Europa turneringen, som 
nu hedder Danish Golf Championship. MBC har kunnet 
købe billetter via sponsornetværket. Det vides endnu 
ikke om det bliver muligt i år.   

 
 
 
4. Økonomi 
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a) Ledelsesrapport 
b) Regnskab 2023 
c) Budget 2024  

 
A) Ledelsesrapporten for januar foreligger ikke, da der 

har været ændringer i budget 2024. 
 

B) Årsrapport 2023 ligger pt. hos Beierholm revision og 
klubbens interne revisor Poul Lindberg.  
Den færdiggøres nu og kommer til bestyrelsens 
underskrift senest den 8. marts. 

 
Resultatet er positivt, særligt har Indoor centeret 
præsteret over forventning. Det kunne ønskes at 
udvide og her faldt snakken på mulighed for at 
inddrage dele af kælderen til bag-skabe. 
 
Udgiften til el har været kr. 70.000 mindre end i 2022 
takket være investeringen i solceller og batteri, og 
der undersøges hvad klubben har tjent på salg af 
overskydende el.  
 
Banen har holdt budgettet. 
 
Restauranten kommer ud med et underskud, som til 
dels skyldes omsætningsnedgang i 
sommermånederne, hvor personalet var ramt af 
sygdom.  
 
 

C) I det foreløbige budget 2024 er der foretaget 
følgende ændringer:  
Indoor er opjusteret på baggrund af indtjeningen i 
2023. 
Lønninger er reguleret.  
Brøndboringen er forsinket, hvilket skyldes høring i 
kommunen. Budgettet er derfor justeret til worst 
case i tilfælde af, at den ikke bliver realiseret i 
denne sæson.  
Udgifterne til kablerne til robotterne er blevet 
højere end først forventet.  
Penge til nye teested-skilte vil blive søgt via 
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strategipuljen.  
 

Budget 2024 blev godkendt.  
 
Banken bakker op om klubbens tiltag med robotter 
og egen vandboring.  
 

 
 

5. Handleplan 2024 

Opfølgning på handleplaner for 2024: 
 

Banens udvikling: 
 

Som nævnt under punktet orientering fra udvalgene er 
arbejdet med kabler til robotterne i fuld gang. Den 
endelige leveringsdato for de 20 små robotter har vi 
endnu ikke fået, men de 6 store er lovet leveret til medio 
marts.  
 

Banens tilgængelighed: 
 
Banen er fortsat meget våd og det er endnu for tidligt at 
sige noget om åbning af sommerbane.  
For at optimere tilgængeligheden på banen er 
deadlines for tilmeldinger til klubturneringer og KiK’s 
turneringer ændret til 72 timer før start. Dette for at 
kunne tilpasse banelukningerne/åbninger tidligere.  

 
Optimering af café og restaurant: 
 
Indtil sommer er der foreløbig mange arrangementer som 
er booket i kalenderen i restauranten og året er begyndt 
rigtig godt. Karen er i gang med at søge efter endnu en 
kok, som kan supplere Raoul i køkkenet. 

 
Fastholdelse af medlemmer og trivsel: 
 

Som beskrevet under formanden orientering, vil KiK blive 
informeret om nye medlemmer i klubben og tage 
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personlig kontakt til dem, for at forbedre nye medlemmers 
integration i klubben.  
 
Der ønskes fortsat at arbejde med fleksible medlemskaber, 
men det kræver flere dybdegående undersøgelser, som 
det i skrivende stund ikke har været muligt at få klaret.  

 
 
 

6. Generalforsamlingen 

 
Praktikken omkring afholdelse og rollerne er næsten på plads, 
og der tages kontakt til de personer som forventes at ville give 
en hjælpende hånd hvor det er påkrævet.  
 
Patrick kontakter potentielle nye bestyrelsesmedlemmer, nu 
hvor 2 træder ud.  
 
Regnskabet skal være underskrevet af alle senest den 8. 
marts og offentliggøres senest den 11. marts.  
 
Forslag fra bestyrelsen og indkomne forslag fra medlemmer 
klargøres til offentliggørelse.  

 
 
 

7. Eventuelt 
 

Hvis der ikke indkommer forslag eller kandidater til 
bestyrelsen inden deadline, aflyses det planlagte 
bestyrelsesmøde den 11. marts.  
 
Det blev besluttet at bestyrelsen ikke mødes inden 
generalforsamlingen, men mødes efterfølgende.  
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